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Keskin, H (Hatice)

Onderwerp: FW: Vragen inzake Chemours

Van: Claudia van Waardhuizen <claudiavanwaardhuizen@hotmail.com>  
Verzonden: vrijdag 1 september 2023 10:56 
Aan: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
CC: bcm.stam <bcm.stam@kpnmail.nl> 
Onderwerp: Vragen inzake Chemours 
  
Goedemorgen Griffie, 
  
Naar aanleiding van berichtgeving in de media hierbij het verzoek om onderstaande vragen gezien de actualiteit en 
urgentie per ommegaande in routing te brengen als een verzoek van inlichtingen (artikel 39 RvO). 
  
  
  

Dordrecht, 1 september 2023  
  
Met ontsteltenis heeft fractie Van Waardhuizen kennisgenomen van het bericht dat onderzoeksprogramma Zembla 
op basis van geheime notulen van een raadsvergadering in de gemeente Dordrecht meldt dat chemiebedrijf 
Chemours in Dordrecht geprobeerd heeft om voor enkele miljoenen euro’s te schikken in een zaak waarin 
gemeenten het bedrijf verantwoordelijk houden voor pfas-schade, zie ook https://nos.nl/artikel/2488766-
chemours-probeerde-voor-miljoenen-te-schikken-in-zaak-over-pfas-schade. 

Voor zover fractie Van Waardhuizen bekend, heeft het college toegezegd de Raad met enige regelmaat op de 
hoogte te houden over de ontwikkelingen in het dossier Chemours. En lag er geheimhouding op de betreffende 
commissievergadering waar onderzoeksprogramma Zembla over bericht. 
Uit voorgaande maken wij ook op dat er kennelijk notulen zijn die niet Raadsbreed gedeeld zijn. Het gehele proces 
overziend is dit richting onze inwoners meer dan een klap in het gezicht. De verantwoordelijkheid richting onze 
inwoners is hiermee volledig genegeerd. Duidelijk is dat de volksgezondheid van onze inwoners steeds meer gevaar 
loopt en er vanuit het college nog steeds geen officiële berichtgevingen naar de burgers komen. En we benadrukken 
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daarom nog maar eens dat het met dank is aan actievoerders dat dit nu aan de kaak gesteld is en niet door de 
overheid. 
  
Daarbij roept het bij fractie Van Waardhuizen de volgende vragen op: 
  

1.     Hoe kan het dat geheime notulen met onderzoeksprogramma Zembla zijn gedeeld, maar raads- en 
commissieleden die niet bij de besloten commissievergadering waren hiervan zijn uitgesloten? 
2.     Wat betekent deze gang van zaken voor de integriteit binnen de Raad?  
3.     Wat betekent dit voor de (verdere) informatievoorziening richting burgers? 
4.     Wat betekent dit voor het verdere juridische proces m.b.t. het dossier Chemours? 

  
  
Graag zien wij een spoedige reactie op onze vragen tegemoet. 
Met vriendelijke groet, 
Fractie Van Waardhuizen 


